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内容概要

　　本书的英语单词量在2000个左右，正文的补充词汇估计在1000个左右，结合扩展词汇及分类词汇
（共500个），全书词汇量会在1500个左右，也就是说，学完本书后你的词汇量同时也会有质的提高。
目前来说，一个比较好的高中生的词汇量已经超过2000个了，但是能听懂的词就不一定了，所以，生
词其实并不构成问题，只是我们掌握了生词后，能否进行准确的应用。
听力的训练一定要采取适合自己的、有效的方法。
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章节摘录

　　Today, more and more Chinese students go abroad to study. Withthe development of China's economy and
the Open & Reform Policy,people realize that studying overseas help the students get interculturallearning and a
better overall education. The purpose of oversea studyis to enhance international awareness and enrich extra
curriculum,as well as to expand interaction between cultures for students fromdifferent backgrounds.Experts say
you must plan early if you want to study in the UnitedStates. They advised it is a good idea to begin planning at
least twoyears before you want to start your studies.
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